



Aéroports Du Cameroun

DIRECTION GENERALE

DEPARTEMENT DE LA GESTION ADMINISTRATIVE DES MARCHES

COMMUNIQUE

E - - N° 3159 -24/ADC/DG/DG.M/DG.MF/nfb

Portant ouverture des offres financières des soumissionnaires pré qualifiés à l'issue de l'analyse des dossiers administratifs et des offres techniques du Dossier d'Appel d'Offres International Restreint N°31/AOIR/ADC/CIPM/2024 pour le recrutement de(s) société(s) de bourses chargée(s) d'accompagner la société Aéroports Du Cameroun et de superviser son processus d'introduction en bourse

Le Directeur Général de la société Aéroports Du Cameroun S.A. communique :

Les soumissionnaires pré qualifiés ci-après, sont invités à assister à l'ouverture de leurs offres financières, objet de l'appel d'offres ci-dessus visé.

Rang	Soumissionnaire	Note technique sur 100 points	Observations
1 ^{er}	GROUPEMENT ELITE CAPITAL SECURITIES CENTRAL AFRICA/ MAZARS CAMEROUN	89/100	Admis à l'analyse de son offre financière.
2 ^{ème}	EMERALD SECURITIES SERVICES BOURSE	87,5/100	Admis à l'analyse de son offre financière.
3 ^{ème}	GROUPEMENT AFRICA BRIGHT SECURITIES/ UPLINE SECURITIES CENTRAL AFRICA	85,75/100	Admis à l'analyse de son offre financière

L'ouverture des offres financières des soumissionnaires pré qualifiés aura lieu le 27/11/2024 à partir de **14 heures** dans le bureau affecté à la Commission Interne de Passation des Marchés sis à l'aérogare passagers de l'Aéroport International de Yaoundé-Nsimalen.



Yaoundé, le 26 NOV 2024
LE DIRECTEUR GENERAL,

Thomas Ouona Assoumou



Aéroports Du Cameroun

DIRECTION GENERALE

DEPARTEMENT DE LA GESTION ADMINISTRATIVE DES MARCHES

RELEASE

Ref No. **3159**-24/ADC/DG/DG.M/DG.MF/nfb

For the Opening of the financial bid of pre-qualified bidder following the analysis of the administrative and technical bids of the Restricted International Call for Tenders No. 31/AOIR/ADC/CIPM/2024 of 18/09/2024 for the recruitment of the company(s) of the exchange responsible for accompanying the company (ADC) S.A. and supervising its process of introduction on stock exchange.

The General Manager of Aéroports du Cameroun S.A communicates:

The following pre-qualified bidders are informed that the opening of their financial bids for the above-mentioned call for tenders has been scheduled.

Rank	Bidders	Technical mark on 100 points	Observations
1 st	GROUPEMENT ELITE CAPITAL SECURITIES CENTRAL AFRICA/ MAZARS CAMEROUN	89/100	Admitted to the analysis of his financial offer.
2 nd	EMERALD SECURITIES SERVICES BOURSE	87,5/100	Admitted to the analysis of his financial offer.
3 rd	GROUPEMENT AFRICA BRIGHT SECURITIES/ UPLINE SECURITIES CENTRAL AFRICA	85,75/100	Admitted to the analysis of his financial offer.

The opening of their financials bids will take place on **27 / 11 / 2024** at **2 :00 p.m.** **prompt** in the office of the Internal Tenders Board located at the passenger terminal of the Yaoundé-Nsimalen International Airport.



Yaoundé, 27/11/2024

THE GENERAL MANAGER,

Thomas Owona Assoumou